
MØTEREFERAT  FAU- 

AUSTRÅTT SKOLE    

Skoleåret 2018/2019    

    

Dato:    27.05.2019  
  

Kl.:    19.30-21.00      

Sted:    

Personalrommet ved Austrått 

skole 
 

Referent  Gry Tone Johansson        

Til 

stede:    

Marie Fossum   

Gry Tone Johansson   

Anette Øvrelid   

Lise Halvorsen   

Kari Anne K. Nøglegård   

Kine Bråten   

Tore Tøge 

   

   

    Gunhild van Z. Magnussen   

Fredrik Waage   

Kari Birgitte Melvær Wiig   

Gry Farset   

Mona H. Wiig   

Kari S. Christensen   

Kjetil Gjerdevik   

   

Ninja Haaland 

    

    

1. Godkjenning av referat:  

FAU leder påpeker at vi bør få til ski dag som foreslått på forrige måte. Ber rektor følge opp.  

Vi tok også opp psykisk helse ved forrige møte, dette bør satses på.  

Referat ok.    

2. KFU 

Gry har vært i møte; valg og skolebruksplan. Referat kommer.  

SU er et organ over FAU. En representant fra FAU skal være sekretær i SU, ikke rektor.  



3. Sommeravslutning 

Arrangeres av 1. og 2. trinn. De har kontroll.   

4. Skolestart 2019 

Hva skal FAU gjøre, trinnkontakter. Det avholdes møte i slutten av august hvor det må 

gjennomgås hva som skal gjøres ila året. Nye representanter må få en grundig gjennomgang.   

   

5. Møte ang andre nasjonaliteter.  

FAU leder og rektor har vært i møte med et team i kommunen, forsterket enhet FPU for andre 

kulturer/nasjonaliteter.  

 

6. Alternativ til Hei verden 

Elevrådet ytrer motstand mot å lage et annet alternativ. Mye på grunn av at de ønsker å beholde 

spøkelses tunellen. Elevene gleder seg veldig til å arrangere dette.   

Vi tar beslutning om at Hei verden består, men at vi kan gjøre litt vri med andre kulturer 

inkludert i dette opplegget. For eksempel smaksprøver på mat fra andre land/verdensdeler.  

Vi får tips om at det deles ut gratis sushi på tine.no i forbindelse med slike arrangement, dette er 

noe vi absolutt bør undersøke.  

 

Bør vi få vipps eller betalingsautomat?  

Izettle, Ninja/Kari Anne/Marie undersøker dette. https://www.izettle.com/no 

 

7. Ute status 

Kjetil har ringt til Ingvar i kommunen. Det er ikke kommet plan fra arkitekt enda. Detaljert kalkyle 

mangler. Dette er vi lovet før sommerferien starter.  

 

8. Natteravn 

Dette er nå prøvd ut. Sæbbe og Asserson skal selv ut og gå.  

Det vil mest sannsynlig bli satt i gang for fullt til høsten. Det må finnes en passende plass å ha 

vester/utstyr.  

Det oppleves en viss uro i bowlen, her, og andre steder bør det være synlige voksne.  

Det oppfordres foreldre generelt til å gå rundt på kveldstid. Ha øynene åpne, vær tilstede.  

 

9. Hva skjer når en melder en bekymring til skolen?  

Det foreslås å lage et 10 punkts skjema på hva som skal skje dersom en melder inn en sak til 

skolen. Hva forventes av skole og hva forventes av foreldre.  

Kjetil; Det er et veldig godt forslag, vi ha absolutt punkter, men saker er veldig individuelle med 

tankes på sakens innhold, alvorlighetsgrad og tidsperspektiv. Det kan gjerne være vanskelig for 

skolens involverte dersom en skulle måtte følge en slik liste i alle saker. Dette er noe Kjetil vil 

være innom på neste allmøte. Det diskuteres hvordan disse punktene kan være.  

 

10. Rektor 

Fagfornyelse på gang.  

 

Altona har vært på skolen de siste mnd.  

https://www.izettle.com/no


Sosial kompetanse er mangelfullt. Noe Kjetil vil ha fokus på fremover.  

 

FAU skapet flyttes ned i kjelleren. Dette fordi korpset trenger mer plass.  

 

Til neste år vil det bli 263 elever ved skolen. En markant nedgang. Dette fordi vi har et stort 7. 

trinn som nå går ut og et mindre 1. trinn som skal inn. Mulig neste års 7. trinn slåes sammen.  

 

Besøksdag for neste års 1. klassinger er på onsdag.  

 

Følg gjerne de minste elevene til skolen en stund den første tiden. Lag gjerne grupper.  

 

11. Eventuelt 

Utviklende matematikk; skolen skal bort i fra dette. Alle klasser vil fra neste år ha «vanlig» matte. 

Dette fordi skolen nå har flere satsningsområder og skolens fremste på området nå slutter.  

 

 

  

  

MOTTO: ET GODT STED Å VÆRE- ET GODT STED Å LÆRE!    

   

Neste møte; 26. august kl 19.30?    

  


